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De fractie heeft de volgende vragen:

Onze partij bereiken signalen dat de wachttijden voor reguliere aanvragen voor huishoudelijke hulp en

dagbesteding oplopen.

De fractie van het CDA heeft de volgende vragen:

1 . Zijn deze signalen ook bij u bekend ?

a. Zo ja, heeft intussen actie ondernomen om deze wachttijd te verkorten? Welke interventies heeft u

toegepast?

b. Zo nee, kunt u informeren bij zorgaanbieders of wachttijden inderdaad oplopen?

Wij hebben begrepen dat het aantal WMO aanvragen toeneemt.

2. Kunt u bevestigen dat het aantal WMO aanvragen toeneemt?

a. Zo ja, kunt u inzicht geven in het aantalWMO aanvragen?

3. ls het budget voor toegekende aanvragen nog toereikend?

Namens de fractie van CDA,

Nicole Roeken
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Zijn deze signalen ook bij u bekend?

Deze signalen zijn bijons bekend en we hebben hiervoor reeds de nodige maatregelen getroffen. We
communiceren proactief naar onze inwoners. Van belang is dat we de continu'rteit van de
ondersteuning kunnen waarborgen en spoedaanvragen in beeld hebben. Spoedaanvragen krijgen
voorrang op reguliere aanvragen. Daarnaast ziln er autonome ontwikkelingen zoals Corona en de
krapte op de arbeidsmarkt die een rol spelen.

la. Zo ja, heeft intussen actie ondernomen om deze wachttijd te verkorten? Welke interventies
heeft u toegepast?

Wij ondernemen op diverse manieren actie. lnterventies die wij reeds hebben toegepast zijn:
afspraken centraal inplannen, proactief communiceren naar de inwoner, inzetten op
functiedifferentiatie en we intensiveren de samenwerking met inwonersondersteuning. We ervaren in
de praktijk positieve effecten van de interventies. Door in te zetten op functiedifferentiatie reduceren
we de aanmeldtijd. We onderzoeken welke interventies in de toekomst blijvend ingezet kunnen
worden.

1b. Zo nee, kunt u informeren bij zorgaanbieders of wachttijden inderdaad oplopen?

De interventies die reeds zijn toegepast worden hierboven beschreven.

Voor de huishoudelijke hulp kan er binnen circa drie weken een vaste hulp starten. ln de tussentijd
krijgt de inwoner de mogelijkheid om ondersteuning te ontvangen via een invalhulp. Ook voor de
voorziening dagbesteding bieden zorgaanbieders continufteit en zijn er geen (oplopende) wachttijden

Wij hebben begrepen dat het aantal WMO aanvragen toeneemt.

2. Kunt u bevestigen dat het aantal WMO aanvragen toeneemt? Zo ja, kunt u inzicht geven in
het aantal WMO aanvragen?

Tot en met peildatum 3l oktober 2021kwamen ruim 3200 meldingen binnen. We venvachten

daarmee een toename van het aantal meldingen ten opzichte van de jaren 2019 met3,2o/o en van
2020 met7,9o/o.

3. ls het budget voortoegekende aanvragen nog toereikend?

We gaan uit van een uitdagende maar reële begroting. De begroting gaat uit van een uitgave van €
7,4 mln op Wmo begeleiding zorg in natura. Dit budget is door uw raad naar een reële raming
verhoogd bij de voorjaarsbrief met € 130.000. Naar het jaareinde toe zal blijken in hoeverre het

budget toereikend zal zijn. De venvachting op dit moment is dat we nagenoeg binnen het budget
zullen blijven met een eventuele afwijking van 1o/o tot 3%. HBHplus is gebaseerd op een vast bedrag
per jaar per zorgaanbieder op basis van populatiebekostiging met als uitgangspunt
resultaatfinanciering. De begroting is gelijk aan de gecontracteerde sommen met de zorgaanbieders.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De


